

		PR.NO	RFQ-25-01			RFQ.NO			
Notes الملاحظات	Brand الماركة	Sample عينة	Unit الوحدة	Unit الوحدة	الكمية الكلية Total Quantity	المواصفات المطلوبة Required specifications	Name الاسم	#	
				قطعة Piece	1	1-Writing width 400 m. 2-Blue ink that can be easily erased. 3-Pen tip from 2.5 to 4 mm. 4- Refillable with ink cartridges.	1- يكتب مسافة 400 متر 2- حبر أزرق يمكن مسحه بسهولة. 3- رأس القلم من 2.5 ل 4 ملم. 4- قابل لإعادة التعبئة.	قلم لوح (أزرق) White Board Blue Whiteboard Marker	1
				قطعة Piece	1	1- The pen writes for a distance of 400 meters. 2- Capacity of 3.5 grams."	1- ل قلم يكتب مسافة 400 متر. 2- سعة 3.5 غرام	عبوة إعادة تعبئة لقلم لوح (أزرق) Pen Ink Cartridges Refill (Blue)	2
				قطعة Piece	1	1- Designed for effectively erasing writing on whiteboards. 2- Compact size for easy handling and use. 3- Made from materials that absorb ink easily. 4-Soft	1- مصممة لمسح الكتابة على الألواح بفعالية. 2- تأتي بحجم مناسب لسهولة الحمل والاستخدام. 3- مصنوعة من مواد تمتص الحبر بسهولة. 4- ناعمة	ممحاة لوح Whiteboard Eraser	3
				علبة box	1	1- Transparent plastic covers for document protection. 2- Made from high-quality plastic. 3- Simple design to protect papers from damage.	1- أكياس شفافة لحفظ المستندات. 2- مصنوعة من البلاستيك عالي الجودة. 3- تصميم بسيط لحماية الأوراق من التلف.	فايل شفاف قياس A4 - علبة عدد 100 Plain Transparent Plastic File Cover (A4, Box of 100)	4
				قطعة Piece	1	1- Plastic envelopes with snap closure. 2- Available in multiple colors for organizing documents. 3- Ideal for storing papers and documents.	1- مغلفات بلاستيكية مزودة بزر لإغلاق الأنغطية. 2- تأتي بألوان متعددة لتنظيم المستندات. 3- مثالية لحفظ الأوراق والمستندات.	مصنف بلاستيك متعدد الألوان مع زر Plastic Envelopes with Snap Closure (Multicolor)	5
				قطعة Piece	1	1- Small metal staples used with staplers to bind papers. 2- Contains 1000 staples in each box. 3- Made from durable material for long-lasting use. 4- Commonly used in schools and offices for paper binding	1- خرزات معدنية صغيرة تستخدم مع جهاز الكباس لربط الأوراق. 2- تحتوي العلبة على 1000 خرزة. 3- مصنوعة من مادة عالية التحمل لضمان الاستخدام المستمر. 4- تستخدم في المدارس والمكاتب للمساعدة في تنظيم الأوراق	خرزات كباسة 15/6 علبة صغيرة ( 1000 خرزة) Staples 15/6, Small Box (1000) (Staples)	6
				قطعة Piece	1	1- Small metal staples used with staplers to bind papers. 2- Contains 1000 staples in each box. 3- Made from durable material for long-lasting use. 4- Commonly used in schools and offices for paper binding	1- خرزات معدنية صغيرة تستخدم مع جهاز الكباس لربط الأوراق. 2- تحتوي العلبة على 1000 خرزة. 3- مصنوعة من مادة عالية التحمل لضمان الاستخدام المستمر. 4- تستخدم في المدارس والمكاتب للمساعدة في تنظيم الأوراق	خرزات كباسة 24/6 علبة صغيرة ( 1000 خرزة) Staples - Staples 24/6, Small Box (1000) (Staples)	7

			ماعون ream	1	1- High-quality A4-sized printing paper. 2- 80 GSM weight. 3- Contains 500 sheets in each ream. 4- Suitable for printing and writing.	1- ورق طباعة عالي الجودة بحجم A4. 2- سماكة 80 جرام 3- يحتوي على 500 ورقة في العلبة. 4- مناسب للاستخدام في الطابعات والكتابة.	ورق A4 Paper A4	8
			ماعون ream	1	1- A3-sized printing paper. 2- 80 GSM weight . 3- Contains 500 sheets in each ream. 4- Suitable for printers that support A3 paper size.	1- ورق طباعة بحجم A3. 2- سماكة 80 جرام لكل متر مربع. 3- يحتوي على 500 ورقة في العلبة. 4- مناسب للطابعات التي تدعم مقاس A3.	ورق A3 Paper A3	9
			قطعة Piece	1	1-Made of wood. 2-Contains all tools: protractor, ruler, Compass, triangles. 3-Clear markings for accurate measurements.	1-مصنوعة الخشب. 2-تحتوي على كافة الأدوات: منقلة، مسطرة، بيكار، مثلثات. 3-علامات واضحة لقياسات دقيقة.	علبة هندسة خشب للمعلم Teaching regular set	10
			علبة box	1	1-Pen tip 8 mm 2- Comes in a pen form for easy application. 3- Quick-drying and provides clean coverage.	1- راس القلم 8 ملم. 2- تأتي في شكل قلم لسهولة الاستخدام. 3- سريعة الجفاف وتوفر تغطية نظيفة.	أقلام مزيل Corrector Pens	11
			قطعة Piece	1	1- Daily highlighter pen, 1-5 mm. 2- Fluorescent ink color, ultra-bright and fade-resistant. 3- Non-toxic and quick-drying. 4- Capacity: 60 grams.	1-قلم تمييز ديبي 1-5 ملم 2-لون حبر فلوري فائق السطوع مقاوم للبهتان 3-غير سام سريع الجفاف 4- سعة 60 غرام	أقلام تمييز Highlighter Pens	12
			قطعة Piece	1	1- Colored sticky notes sized 8.5*8.5 cm. 2- Adhesive backing allows for easy repositioning. 3- Available in multiple colors for organizing notes	1- ورق ملاحظات ملون بحجم 8.5*8.5 سم. 2- لاصق مريح يسمح بإعادة التوزيع بسهولة. 3- متعدد الألوان لتسهيل التمييز بين الملاحظات.	ورق ملاحظات ملون Colored sticky notes	13
			قطعة Piece	1	1- Sticky notes size 10*10 cm. 2- The box contains 100 sheets."	1-ورق ملاحظات لاصق بحجم 10*10 سم 2- العلبة تحتوي على 100 ورقة	ورق ملاحظات ابيض مربع White square sticky notes	14
			قطعة Piece	1	1- 1.5V 2- 2 pieces with the card	1- 1.5 فولت 2- قطعتين بالكرت	بطاريات AA AA batteries	15
<p>Note/ملاحظة:</p> <p>يرجى تحديد بلد المنشأ للعناصر المتوفرة لديكم مع صورة لكل قطعة من اتجاهين على الأقل ضمن العرض</p> <p>Please specify the country of origin for the available items with a picture of each piece from at least two directions within the offer.</p>								

بيانات المورد- Supplier Details	
	Company name اسم الشركة التجاري
	Contact person اسم مسؤول التواصل
	Date تاريخ التقديم
	Signature and Stamp توقيع و ختم الشركة